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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie tłumacza Polskiego Języka Migowego podczas sesji RMP. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku ze zwróceniem uwagi na problem przez radnych z Młodzieżowej Rady 

Miasta Poznania zwracamy się z wnioskiem o wprowadzenie tłumacza Polskiego Języka 

Migowego podczas transmisji z każdej sesji Rady Miasta Poznania. Takie udogodnienie 

pozwoli osobom głuchym oraz słabosłyszącym na korzystanie z transmisji podczas obrad 

Rady Miasta Poznania. Rozwiązanie to wpisuje się w standardy wynikające m.in. z Polityki 

Dostępności. 

 W związku z powyższym prosimy o zabezpieczenie odpowiednich środków 

finansowych na wprowadzenie w/w rozwiązania już w 2022 roku. 

 

 Z poważaniem, 

 

(- ) Dorota Bonk-Hammermeister 
(- ) Henryk Kania 
(- ) Łukasz Kapustka 
(- ) Halina Owsianna 
(- ) Przemysław Polcyn 
(- ) Paweł Sowa 

 

Radni Klubu Wspólny Poznań 
 
 

Poznań 10 lipca 2021 r. 


